
ÄNE VÄGSAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

Protokoll Årsmöte  
Tid: 2019-03-27 – 19:00 

Plats: Församlingshemmet, Gamla Skolan, Kvinnestad 

Närvarande: 

Hans Thorold (Ordförande)  
Ingrid Knutti (Kassör) 
Martin Skarhall (Sekreterare) 
Stig Gyllsten  
Mirandella Raudive  
Britt Andersson  
Sven-Olof Johansson  

Håkan Davidsson  
Emil Andersson  
Aimo Vaarala 
Jolene Mandorff 
Henrik Skarhall 
Daniel Lundgren 

1. Mötet förklarades öppnat av ordföranden. 

2. Kallelse till mötet har skett genom annons i Alingsås Tidning, anslagstavlor samt 
genom telefonsamtal. Mötet godkände kallelsen. 

3. Till ordförande för mötet valdes Hans Thorold och till sekreterare valdes Martin 
Skarhall. 

4. Till justeringsmän valdes Mirandella Raudive samt Emil Andersson. 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs muntligt av ordföranden. ”Vi har sandat 
och grejat som vanligt och satt ut plogpinnar som börjar bli lite korta för sin längd 
och det var inget rally och så har det varit lite vägslåtter”. Med detta fann mötet 
för gott att godkänna verksamhetsberättelsen. 

6. Bidraget från kommunen halkade detta år över på fel sida om bokföringen till 
januari 2019 varför resultatet avviker lite från det vanliga. 2018 års resultat blev 
4.408:53 Svenska kronor vilket medför att föreningens samlade tillgångar uppgår till 
490.683:20 tillika svenska kronor. Revisorerna har granskat räkenskaperna enligt god 
revisorsed och har trots ansträngningar icke funnit något att anmärka på! 

7. Mötet fann efter dessa redogörelser för gott att även i år bevilja styrelsen 
ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret 2018. 

8. Till styrelse kvarstår ytterligare ett år: 
Hans Thorold  
Ingrid Knutti 
Martin Skarhall  
På två år valdes:  
Per Karlsson  
Mattias Sköld  
Joakim Andersson 



9. Till revisorer valdes Aimo Vaarala och Emil Andersson. 
Till ersättare för dessa valdes Anna Andersson och Sofia Rydler. 

10. Till ordförande för 2019 valdes Hans Thorold. 

11. Arvoden fastställdes till 1.000:- vardera för Ordförande samt Sekreterare. För 
utförda arbeten utges 400:- per timme. 

12. Vissa träd förstå ej sitt eget bästa och har över tid vuxit in på vägföreningens 
ansvarsområde och skall under året tuktas genom vertikalklippning. Vägen från 
vändplats till 1:23 är i behov av underhåll. Sträckan Änekorset till Gyllsten skall 
grusas och kanske hela sträckningen behöver hyvlas över. Bäst effekt får flikningen 
om den görs med råge strax innan hyvling. Mötet uppdrog åt den nyvalda styrelsen 
att efter bästa förmåga fatta nödvändiga beslut rörande underhållet det kommande 
året.  

13. Flera av de närvarande plockar regelbundet stycken av plast från våra plogpinnar 
och till nästa inköp skall undersökas om alternativ utan plast finnes. Ryktet säger 
att det finns tjusiga pinnar i trä med liten dekorativ tofs. Nedskräpning längs med 
vägen tycker vi inte om, inte ens om det är i form av rester av plogpinnar.  
Rally kommer att genomföras den 3e augusti, vilket vi ser positivt på. 

14. Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade årsmötet samt hälsade 
deltagarna välkomna till smörgåstårtan. 

Vid Protokollet: 

Martin Skarhall 

Justeras: 

Mirandella Raudive   Emil Andersson 
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